
 

 

 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d. 13.11.2024 kl. 17.00-20.00 – Lærkeskolen 

 
 
Deltagere:  

Anne Mollerup - (forældrerepræsentant, LÆR) 
Chris Westergaard -  (forældrerepræsentant, LÆR) 
Kurt Elkjær Andersen - (forældrerepræsentant, LÆR) 
Kim Mynderup Fjorbak - (forældrerepræsentant, LÆR) 
Dennis Pedersen -(forældrerepræsentant, VEK) 
Mette Bundgaard (forældrerepræsentant, VEK) 
Rasmus Lindhede - (forældrerepræsentant, Specialafdelingen) 
Carina Wain  (medarbejderrepræsentant, VEK) 
Bente Asmund Hansen (medarbejderrepræsentant, LÆR) 
Tanja Ibsen – LTI (Skoleleder, LÆR) 
Rebecca Ørum, 8.B (elevrådsrepræsentant, LÆR) 

 
Suppleanter:  Henrik Sass - (forældrerepræsentant, LÆR) 
  Christine Rud Winter - (forældrerepræsentant, LÆR) 

Tonny  Greiner - (forældrerepræsentant, LÆR) 
Christian Jakobsen - (forældrerepræsentant, LÆR) 

 
In Inviteret: Carina Chabert 

Afbud:  Dennis, Henrik, Kim  

 
Ordstyrer: Chris 
Referent: Carina 

 
O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pk
t. 

 
Emne/Indhol
d 

Tid Notater 

1 G Dagsorden  17.00
-

17.05 

 

2a O+
B 

Nyt fra 
formand 

17.05
-

17.15 

Bander til floorball - henvendelse fra Floorballklubben, som ønsker  skolen 
giver et tilskud på 30.000kr. til nye bander - Det besluttes, at vi ikke vil give 
tilskud til, da det er en stor post i forhold til budget.  

 
I sidste uge var der Info-møde for kommende skolestartere, Anne deltog og 
fortalte kort om skolebestyrelsens arbejde. 
Der var stor forældredeltagelse. 

 
Anne har modtaget mail fra Socialdemokratiet, som lørdag den 23. november 
fra kl. 10.00-12.30, holder et arrangement hvor borgere kan komme  med 
ideer til ønsker for kommunen.  

2b O+
B 

Nyt fra 
ledelsen 

17.15
-

17.30 

Mailadresse til skolebestyrelsen:  
Skolebestyrelse.stenloeseskole@egekom.dk 
Formand og næstformand skal have adgang til fællespostkassen. 

 
 

mailto:Skolebestyrelse.stenloeseskole@egekom.dk


 

 

 

 

Princip for, hvad der lægges på Aula - Kommunen ser på en strategi hvad der 
lægges ud centralt. 

 
Sø foran SFO - Kommunen har været ude og tilse de 2 områder på legepladsen, 
og det kræver en større undersøgelse. 

 
Skolebestyrelsens deltagelse til ansættelsessamtaler? - Skolebestyrelsen 
deltager når der ansættes ledere, men ønsker ikke at deltage til andre 
ansættelsessamtaler.  

  
2c O Nyt fra 

medarbejder
ne 

17.30
-

17.40 

Veksø: De sidste to dage har børnene haft et fællesprojekt, hvor de har plantet 
1500 nye træer i deres skoleskov. Der er indvielse med borgmesteren fredag 
den 15.11. 

 
Børnehaveklasseleder/TR går på pension ved årsskiftet. 

 
Lærkeskolen: Torsdag 14.11 har hele skolen trivselsdag, og der bliver arbejdet 
med et fast tema pr. årgang. 

 
Matematiklokalet er under opstart og kan bruges af både elever og lærere. 

 
Fredag den 1.11 havde Dorte Frederiksen, sekretær, 25 års jubilæum - det blev 
holdt i kantinen på Lærkeskolen den 12.11.  

2d O Nyt fra 
elevråd 

17.40
-

17.45 

Der har lige været afholdt 1. elevrådsmøde - Brainstorm og  ønsker 
til:  

• Bedre og billigere kantineordning 

• Renovering af centralrum  

• Nye ure i centralrum 

• Bedre rengøring af toiletterne 

• Nye låse på toiletter - CEI bestilles til at tjekke alle låse 

• Nye tavler og svampe 

 
Der er problemer med snus og Puff bars i udskolingen, og der lugter af Puff bar 
på toiletterne. 

 
Elevrådet har et ønske om,  at eleverne fra udskolingen er med til at planlægge 
trivselsdagene på skolen. 

 
Tanja fortæller, at skolen vil indkøbe skabe, så alle eleverne på mellemtrin og 
udskolingen på sigt får eget elevskab.   

2e O Nyt fra andre 17.45
-

17.50 

 

3 O Carina 
fortæller om 
SFO´en på 
Lærkeskolen 

17.50
-

18.00 

Carina fortalte om hverdagen og aktiviteterne i SFO, og hvordan der arbejdes i 
SFO-børnerådet.  

 
Til SFO'ens pædagogiske lørdag i september måned blev der arbejdet med de 
lokale besvarelser ift. “Den landsdækkende brugertilfredshedsundersøgelse af 
folkeskolen og SFO”. 

 
Der blev udvalgt tre indsatser, hvor der er plads til forbedring: 



 

 

 

 

 

 
• Personalets indsats for at udvikle dit barns sociale kompetencer 

• Personalets håndtering af drillerier og konflikter mellem børnene 

• Personalets indsats for at skabe kontakt mellem dit barn og de øvrig 
børn 

 
Arbejdet med indsatserne er i gang, og i januar 2025 deltager alle 
medarbejdere i to kursuser om Low Arousal/konflikthåndtering - for at alle har 
en fælles tilgang, viden og forståelse for konflikthåndtering. 

 
SFO’en støtter igen i år “Bag for en sag” og de sidste 14 dage har børnene haft 
bageværksted i caféen.  Torsdag den 14.11 holder børnene café-eftermiddag 
fra kl. 13.30-16.00, hvor de sælger kaffe, the og deres hjemmebagte kager. 
Beløbet går direkte til Børneulykkesfondens Legehelte - som gør en kæmpe 
forskel for indlagte børn på de danske hospitaler.  

4 O Gennemgang 
SFO-
procedure, 
når børn 
“bliver væk” 

18.00
-

18.15 

https://docs.google.com/document/d/1rIMvx1Ci8ApAgI96X9y_aSC4CL169q0F
dLA8FKV4BuI/edit?tab=t.0 

 
Carina gennemgik kort proceduren 

5 D+
B 

Forretningso
rden - 
Opfølgning 
fra sidst 

18.15
-

18.30 

Se udkast i linket 
https://docs.google.com/document/d/1RlTUL50BR4o-VnyFKLQAf-
kCDhEZ73fi/edit.  
Anne gennemgik rettelserne, og forretningsordenen blev godkendt.   

6 D+
B 

Princip 
Skolehjem/ 
samarbejdet 

18.30
-

19.00 

Se det nuværende princip på Stenløse skoles hjemmeside i linket: 
https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-
skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20skolehjem-
samarbejde.pdf  

 
Tidligere er alle tilbudt to skolehjem-samtaler om året - dette ønskes ændret til 
1 skolehjem-samtale pr. år og herudover tilbydes løbende behovssamtaler, 
hvis forældre/elev eller skole ønsker det. 

 
Der nedsættes en arbejdsgruppe som tilretter  princippet og punktet sættes på 
næste dagsorden. 

 
Hvis andre har rettelser til princip skolehjem/samarbejdet skal de sendes til 
Mette senest 1.12.   

7 D+
B 

Driftsbudget 
og budget 
generelt 

19.00
-

19.20 

Tanja uddelte og gennemgik Stenløse skoles driftsbudget - og der var 
efterfølgende drøftelser.   

8 
 

Fraværsover
sigt 

19.20
-

19.30 

Tanja gennemgik fraværet på Stenløse skole - skolens samlede fravær er pr. 
d.d. 5 %  

9 
 

Evt. og 
lukket møde 

19.30
-

19.45 

Der er et ønske om at skolen undersøger muligheden for at få plakater fra 
politiet, som kan sættes op ift. at oplyse eleverne om regler for at køre på el-
cykler og el-løbehjul - Tanja kontakter SSP  

10 G Referat 
afslutning 

19.45
-

20.00 

 

     

https://docs.google.com/document/d/1rIMvx1Ci8ApAgI96X9y_aSC4CL169q0FdLA8FKV4BuI/edit?tab=t.0
https://docs.google.com/document/d/1rIMvx1Ci8ApAgI96X9y_aSC4CL169q0FdLA8FKV4BuI/edit?tab=t.0
https://docs.google.com/document/d/1RlTUL50BR4o-VnyFKLQAf-kCDhEZ73fi/edit
https://docs.google.com/document/d/1RlTUL50BR4o-VnyFKLQAf-kCDhEZ73fi/edit
https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20skolehjem-samarbejde.pdf
https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20skolehjem-samarbejde.pdf
https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20skolehjem-samarbejde.pdf


 

 

 

 

     

Kommende nye punkter: 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


